

Publication of an Ad-Hoc announcement Pelikan Holding AG (ISIN: CH0006328758 / Symbol: PEL)

Schindellegi, 06.03.2014

Positive Results from Reorganization – significant improvement of Operating Results compared to prior year

SIX Swiss Exchange requires that issuers make an announcement without delay where the foreseeable profit or loss for a given period is expected to deviate significantly from the profit or loss achieved in the prior-year period. Both significant falls and increases in the anticipated profit or loss require the publication of an ad hoc notice to the market. In accordance with these requirements Pelikan Holding AG makes the following announcement:

In 2013 Pelikan Holding AG Group could achieve net sales translated into Swiss Francs which are approximately 8 % lower than prior year. This is mainly resulting from the earlier decision to streamline the European business with printer consumables.

As already announced in Annual Report 2012 and Interim Report 2013, the Operating Results and Net Profit of Pelikan Holding AG Group could be significantly improved in particular by the comprehensive restructuring program of the German entities. In addition, the still delectable development in Latin America Subsidiaries is supporting the improved results of Pelikan Holding AG Group.

In total, Pelikan Holding AG Group will publish a positive Operating Result of a high single-digit million amount (in Swiss Francs) as well as a significant positive Net Profit.

The publication of the Financial Statements 2013 will be effected within the ordinary reporting on 30th April, 2014.

Positive Ergebnisse durch Reorganisation – Deutliche Ergebnisverbesserung zum Vorjahr

Die SIX Swiss Exchange erfordert, dass ein Emittent ohne Verzögerungen eine ad hoc Meldung herausgibt, wenn der voraussichtliche Gewinn oder Verlust einer Periode signifikant von dem Ergebnis der Vorjahresperiode abweichen könnte. Sowohl signifikante negative als auch positive Abweichungen im Ergebnis machen eine Veröffentlichung einer ad hoc Mitteilung zum Markt notwendig. Entsprechend dieser Erfordernisse veröffentlicht die Pelikan Holding AG folgendes:

Die Pelikan Holding AG Gruppe hat im Jahr 2013 Umsatzerlöse erzielt, die umgerechnet in Schweizer Franken ca. 8% unter dem Vorjahreswert liegen. Dies ist vornehmlich auf den früheren Entscheid zur Straffung des europäischen Geschäfts mit Druckerzubehör zurückzuführen.

Wie schon im Annual Report 2012 und im Interim Report 2013 veröffentlicht, konnte insbesondere durch die Restrukturierung der deutschen Pelikan Gesellschaften das Operative Ergebnis und auch das Ergebnis nach Steuern deutlich verbessert werden. Zudem unterstützt auch die weiterhin erfreuliche Entwicklung der Tochtergesellschaften in Lateinamerika die Verbesserung der Ergebnisse der Pelikan Holding AG Gruppe.

Im Ergebnis wird die Pelikan Holding AG Gruppe für das Gesamtjahr 2013 ein positives Operatives Ergebnis im hohen einstelligen Millionenbereich (in Schweizer Franken) sowie ein deutlich positives Ergebnis nach Steuern ausweisen.

Die Publikation des Jahresabschlusses 2013 erfolgt im Rahmen der ordentlichen Berichterstattung am 30. April 2014.

Frauke Wandrey
Pelikan Holding AG
Chaltenbodenstraße 8
8834 Schindellegi /Schweiz
c/o Pelikan GmbH
Wertstraße 9
30163 Hannover
Tel. 0049 (0)511 6969-970